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| 1 pumarivm.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 6/2/2020 5:37:52 PM

Subject: FW: Vraag over nieuwe maatregelen COVID-19 en impact Luchtvaart

Received: Tue 6/2/2020 5:37:53 PM

Ik hebBER. gebeld.
Er is nu discussie over de eerder gestelde vraag die in maart beantwoord is. Zie hier de mail. nu discussie over. De

vraag over het aanhouden van 1,5 meter in vliegtuigen is toen al gesteld. Wij hebben toen dat advies opgesteld
voor veilig werken aan boord voor crew en geantwoord dat we internationale richtlijnen volgen. Er is toen nog

contact geweest met Healthy Gateways over de filters en de risico’s voor passagiers. Helthy Gateways heeft uitleg

gegeven waarom de risico’s door filtersbeperkt zijn en er geen 1,5 meter nodig is. We hebben dat dus al

onderbouwd beantwoord, alleen als volgende de internationale richtlijnen. Dit is toen afgestemd met fRPien

Dat was dat document dat ik je eerder stuurde

IenW gaat er nu vanuit dat dit advies nog steeds geldt en dus ook voor passagiers. VWS vraagt nu aan ons of dat

nog steeds zo is in het licht van het huidige vakantiebeleid. Dus concreet: Hoe gaan we om met de 1,5 meter regel
in de huidige context van de adviezen voor reizigers.

Van: Beleid-covidJEG ivm.ni>

Verzonden: woensdag 25 maart 2020 09:48

@rivm.nl>

@rivm.ni>; INENECIN SEED ov n>; INIEXECN <I © vm n>

Onderwerp: FW: Vraag over nieuwe maatregelen COVID-19 en impact Luchtvaart

Urgentie: Hoog

Bese

Een job voor de faskforce Points of Entry:

Zie onderstaand verzoek vanuit VWS (de vraagsteller werkt tijdelijk voor VWS als Rijkswaterstaat medewerker)
over beleid in de luchtvaart.

BEN « heb [EY 2angehaakt omdat ze vd internationale guidlines goed op de hoogte is.

Gaan jullie hiermee aan de slag?

1k zal EA alvast melden dat het intern is doorgezet. En dat we zo snel als mogelijk is ermee aan de slag gaan.

Met hartelijke groet,

Crisismanager

RIVM Clb

Landelijke Codrdinatie Infectieziektebestrijding

Postbus 1

3720 BA Bilthoven
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